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Protokoll Styrelsemöte 
 

 
SOLNA FÄLTRITTKLUBBS UNGDOMSSEKTION 

Järvavägen 7  
170 79 Solna  
www.sfrk.nu 
 

2025-01-07 17.30-19.00  
Plats: Gröna Ridhuset 
 

Närvarande: 
Agnes Lindström (ordförande) 
Tilda Moodysson (sekreterare, LOK-ansvarig) 
Ebba Drugge (skattmästare) 
Rebecka Bonnevier (vice sekreterare)  
Martin Viksten (skattmästare, vice ordförande) 

Ej Närvarande: 
Saga Gidlund 

  

 
 
§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE 
Agnes förklarade mötet öppnat. 
 
§ 2 VAL AV JUSTERINGSPERSON 
Martin valdes att jämte ordförande justera protokollet. 
 
§ 3 FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTA 
Föredragningslistan godkändes.  
 
§ 4 FÖREGÅENDE PROTOKOLL 
Justerat och publicerat på hemsidan.  
 
§ 5 EKONOMI 
Vår budget för 2025 är totalt 160 000 kr.  

● 150 000 kr går till cafeteriaverksamheten, 30 000 kr av dem till cafeteriainköp och 
resterande till ridlägret.  

● 10 000 kr går till övriga inköp, såsom julpynt.  
Ridlägret för 2025 kostar 85 920 kr. Bokningsavgiften på 48 000 kr är betalad, det som 

saknades fick vi låna av stora styrelsen. Nu har vi ca 47 000 kr. Vi är bra i fas.  
 
§ 6 RAPPORT CAFETERIAGRUPPEN 

● Tilda delar ut datumen för vårterminens tävlingar till cafeteriagrupperna.  
● Lappen med QR-kod till Swish är borta. Ebba kollar om Karin kan skriva ut en ny till 

oss.  
● Visparna till elvispen försvinner lätt. Vi diskuterade några olika förslag på problemet: 

Köpa en handdriven visp istället och rensa hela köket och sätta upp lappar på alla 
luckor så man vet vad som ska vara vart. 

http://www.sfrk.nu
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● Kan vara lite få med bara tre personer i varje cafeteriagrupp. Cafeteriadeltagarna och 

föräldrarna får svara på en utvärdering i slutet av terminen där de kan tycka till om det 
är bättre att stå mer sällan med färre personer eller stå oftare med fler personer. Vi 
kommer ta med oss åsikterna till nästa års cafeteriagrupper.  

● Vi hänger upp de utskrivna cafeteriainstruktionerna så att de blir lätta att hitta.  
● Förslag om ett belöningssystem. Om gruppen sammarbetat och städat bra under dagen 

får gruppen ett poäng, den grupp som samlat flest poäng i slutet får något litet pris. På 
så sätt uppmärksammar vi även det de gör bra, och inte bara det dåliga med 
pricksystemet. Vi fortsätter att tänka på förslaget.  

 
 
§ 7 STYRELSENS VERKSAMHETSPLAN 
Lucia gick bra. Förslag att ha högtalare i bakgrunden så barnen vågar sjunga högre. 
Julkalendern gick bra. Vi fick inte in så många bloopers till sista luckan. Om samma problem 

uppstår nästa år kan vi t.ex göra en tillbakablick eller liknande.  
Tomtejakten gick bra. Alla tomtar är hittade.  
Julgransplundringsshowen gick överlag bra.  

● Vi skulle behöva vara tydligare med vad alla funktionärer ska göra.  
● Förslag för att engagera mer unga: pynta ponny-parad, ändra på käpphästnumret så att 

deltagarna istället får rida fritt över hinder och visa upp sin käpphäst med en kort 
presentation om alla deltagare och käpphästar.  

● Det blev lite tajt vid stallbästis - bättre planering 
● Fördela spännande nummer bättre 
● Bigges sista gång som speaker, så vi tackar henne för hennes insats! 
● Förslag att slå ihop showen med luciafirandet för att öka engagemanget.  
● Barn kan vara med i hundnumret, med fler lag och fler personer i varje lag.  
● En ansvarig för in-och utsläpp behövs.  
● Kopiera ut funktionärslistan och schemat. 
● Fortsätta med grinchen så det blir ett återkommande segment.  
● Förslag på fler grenar: visa tömkörning, hoppa i mörker med ljus på hästarna, använda 

terränghindrena och höjdhoppning.  
Årsmöte 

● Verksamhetsplan - godkänner 
● Verksamhetsberättelse - godkänner 
● Dagordning - Becky skickar ut en påminnelse på instagram om att man kan skicka in 

motioner.  
● Mötesordförande - Ebba frågar runt.  
● Mötessekreterare - Tilda  
● Fika (både vårt och stora styrelsens) - cafeterian bakar till stora styrelsens årsmöte. 

Antingen fryser vi upp fika från cafeteriaförrådet eller så bakar nån av oss i 
styrelsen/hjälpstyrelsen.  

● Aktivitet i samband med/innan mötet - poängjakt. kl 11 9/2. Alla i styrelsen håller i 
det.  
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Kompisvecka - v 7, planerar den på nästa styrelsemöte.  
Gemensam aktivitet med styrelserna - Martin ringer och bokar imorgon. Aktiviteten kommer 
vara den 19/1.  
 
 
§ 8 ÖVRIGA FRÅGOR 
Inköpslista:  

● Ny julgran 
● Platsbackar till julpyntet 
● Pynt till alla årstider (om det finns på rea) 
● Mycket godis (till kompisveckan) 
● Post it-lappar (till kompisveckan) 
● Paketsnöre 

 
§ 9 KOMMANDE MÖTEN 
Styrelsemöte 4/2 kl 18-19 
 
§ 10 VAD VILL VI KOMMUNICERA? 
Becky gör reklam om motion.  
Tilda gör anmälan och reklam för poängjakten.  
 
§ 11 MÖTETS AVSLUTANDE 
 Agnes förklarade mötet avslutat. 
 
 
Vid protokollet: 

 
 
 
 
 

Tilda Moodysson 
 
 
 
Justeras: 
 

   
Agnes Lindström   Martin Viksten 
Ordförande    Justeringsperson 


